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Z A P I S N I K 
 

sa Godišnje skupštine akcionara Preduzeća za poštanski saobraćaj Republike Srpske a.d. Banja Luka, 
održane dana 15.06.2018. godine (petak)  u Banjoj Luci, u zgradi  Uprave Preduzeća (aneks, I sprat), u 
Ul. kralja Petra I Karađorđevića broj. 93 Banja Luka, sa početkom u 13,00 časova.  
 
Konstatuje se da je Nadzorni odbor Preduzeća, dana 10.05.2018. godine donio Odluku br. 1.-1509/18 o 
sazivanju i utvrđivanju dnevnog reda Godišnje skupštine akcionara Preduzeća. 
Obavještenje akcionarima Preduzeća, o sazivu i dnevnom redu ove sjednice Skupštine akcionara 
Preduzeća, objavljeno je u: 
- dnevnom listu «Nezavisne novine», koji se našao u prodaji dana 14.05.2018. godine (ponedjeljak), 
- dnevnom listu «Glas Srpske», koji se našao u prodaji dana 14.05.2018. godine (ponedjeljak), 
- internet-stranici Banjalučke berze, 14.05.2018. godine (ponedjeljak) i 
- internet-stranici i oglasnoj tabli Pošta Srpske, 14.05.2018. godine (ponedjeljak). 
 
Materijal sa prijedlozima odluka je  u elektronskom obliku objavljen na internet-stranici Banjalučke berze 
i internet-stranici Pošta Srpske a.d. Banja Luka dana 15.05.2018.godine. 
 
Nadalje se konstatuje da je Centralni registar Hartija od vrijednosti, ovom Preduzeću dostavio Izvještaj 
Centralnog registra – listu akcionara sa stanjem na dan 05.06.2018.godine, koji dan predstavlja deseti 
dan prije dana održavanja zakazane skupštine, a taj dan je objavljen i u pozivu za skupštinu.  
 
 

--------------- 
Godišnjoj skupštini akcionara Preduzeća su prisustvali sljedeći akcionari: 
 

- Dijana Obradović- predstavnik Akcijskog Fonda Republike Srpske, sa 25.190.566 akcija (glasova) 
ili 65% i Fonda za restituciju Republike Srpske, sa 1.937.712 akcija (glasova) ili 5 % od ukupnog 
broja akcija sa pravom glasa,  

- Ljiljana Amidžić Gligorić, punomoćnik Penzijskog rezervnog fonda RS a.d. Banja Luka, skraćeno 
„PREF“, sa 3.875.423 akcija (glasova) ili 9,99..% od ukupnog broja akcija sa pravom glasa, 

- Goran Klincov, punomoćnik OMIF „Maximus Fund“ Banja Luka sa 2.402.559 akcija (glasova) ili 
6,19...% od ukupnog broja akcija sa pravom glasa i punomoćnik OAIF „Opportunity Fund“ Banja 
Luka sa 385.851 akcija (glasova), odnosno 0,99% od ukupnog broja akcija sa pravom glasa i  

 
Pisano glasanje po tačkama dnevnog reda dostavili su: 
 

- ZMIF u preoblikovanju „VB fond“ a.d. Banja Luka, sa 1.002.616 akcija (glasova) ili 2,58% od 
ukupnog broja akcija sa pravom glasa,  

- ZAIF „Bors Invest fond“ a.d. Banja Luka, sa 206.589 akcija (glasova) ili 0,53% ukupnog broja 
akcija sa pravom glasa i 

 
Godišnjoj skupštini akcionara su  ispred Preduzeća prisustvovali : 
 

- Željko Kovačević, predsjednik Nadzornog odbora Preduzeća, 
- Jasminka Krivokuća, direktor Preduzeća, 
- Milenko Vučeta, izvršni  direktor za poštanske i šalterske poslove, 
- Zoran Protić, izvršni direktor za informaciono-komunikacione tehnologije, razvoj, prodaju i 

marketing, 
- Snežana Radovanović, izvršni dirketor za ekonomske i računovodstvene poslove, 
- Snježana Martić, izvršni  direktor za pravne, opšte poslove,  ljudske resurse i  investicije, 
- Marija Cvijetić, koordinator Uprave – u svojstvu zapisničara. 
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- predstavnici stručne službe: Jelena Đajić, Branko Šurlan i Milica Arbutina. 
 
 
Skupštini akcionara su  prisustvovala dva predstavnika revizorske kuće „GrantThornton“ d.o.o.Banja 
Luka, koja je izvršila reviziju finsijskih izvještaja Preduzeća za 2017.godinu. 
Ispred Odbora za reviziju Preduzeća, Skupštini akcionara je prisustvovao član Zoran Babić, a ispred 
Sindikata Preduzeća- predsjednik Glavnog odbora Slobodanka Kuridža. 
 

------------------------- 
 
Željko Kovačević je otvorio Godišnju skupštinu akcionara Preduzeća, pročitao Dnevni red, te je predložio 
da predstavnik stručne službe pročita Prijedlog spiska prisutnih,  zastupanih i akcionara Preduzeća koji 
glasaju pisanim putem,  radi utvrđivanja kvoruma za punovažan rad sjednice i izbor predsjednika 
skupštine. 
 
Predstavnik stručne službe je  prisutnima  podnijela sljedeći  izvještaj: 
 
«Predstavnici stručne službe su, na osnovu uvida u evidenciju prisutnih, zastupanih i akcionara 
Preduzeća koji glasaju pisanim putem, konstatovali  sljedeće: 
 
-Godišnjoj skupštini akcionara Preduzeća za poštanski saobraćaj Republike Srpske a.d. Banja Luka: 
prisustvuje:  6 akcionara 
koji imaju ukupno: 35.001.316 akcija – glasova 
odnosno:  90,32% od ukupno: 38.754.233 akcija. 

 
U skladu sa članom 17. Poslovnika o radu Skupštine akcionara Preduzeća, predstavnici stručne službe 
konstatuju da postoji kvorum, te da su ispunjeni uslovi za rad Skupštine akcionara i donošenje 
odluka.» 
 
Konstatovano je da su pisano glasanje po tačkama dnevnog reda dostavili: 
 

- ZMIF u preoblikovanju „VB fond“ a.d. Banja Luka, sa 1.002.616 akcija (glasova) ili 2,58% od 
ukupnog broja akcija sa pravom glasa,  

- ZAIF „Bors Invest fond“ a.d. Banja Luka, sa 206.589 akcija (glasova) ili 0,53% ukupnog broja 
akcija sa pravom glasa i 

 
-------------------- 

 
Predsjednik Nadzornog odbora je dao na glasanje gore navedeni Prijedlog spiska prisutnih i zastupanih 
akcionara Preduzeća, koji  je jednoglasno usvojen. 
 
Nakon usvajanja istog, Željko Kovačević je predložio da se za predsjednika Skupštine izabere Ljiljana 
Amidžić Gligorić, punomoćnik PREF-a. 
 
Navedeni prijedlog  je usvojen jednoglasno, od svih prisutnih i registrovanih akcionara, te Skupšina 
akcionara jednoglasno ( 100 % prisutnih i zastupanih glasača) donosi: 

 
O D L U K U 

 
I 

Ljiljana Amidžić Gligorić iz PREF-a, bira se za predsjednika Godišnje Skupštine akcionara Preduzeća za 
poštanski saobraćaj Republike Srpske a.d. Banja Luka. 
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Nakon izbora predsjednika  Skupštine akcionara, predsjednik je nastavio da rukovodi sjednicom, te je 
imenovao sljedeća radna tijela: 
 

 
O D L U K U 

 
I 

 
Imenuju  se članovi Komisije za glasanje u sljedećem sastavu: 
 

1. Jelena Đajić, član, 
2. Branko Šurlan, član i 
3. Milica Arbutina,  član. 

 

 

 
O D L U K U 

 
I 

 
Imenuju  se dva akcionara za ovjeravanje zapisnika i to: 
 

1. Dijana Obradović, predstavnik „Akcijskog fonda Republike Srpske“ a.d. Banja Luka i „Fonda za 
restituciju Republike Srpske“ a.d. Banja Luka   i 

2. Goran Klincov, predstavnik OMIF „Maximus fund“ Banja Luka i OAIF „Opportunity fund“ Banja 
Luka . 

 

i 

 
Komisija za glasanje je prema   Prijedlogu spiska prisutnih i zastupanih akcionara, utvrdila Konačan 
spisak  prisutnih i zastupanih akcionara, te je zvanično izvijestila prisutne o postojanju kvoruma za 
punopravno odlučivanje.  
 
 
Predsjednik Skupštine je pročitao  objavljeni: 
 

D N E V N I     R E D 
 

1. Izbor predsjednika Skupštine akcionara, 
2. Izbor radnih tijela i utvrđivanje kvoruma,  
3. Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa I vanredne Skupštine akcionara Preduzeća, održane dana 

19.02.2018. godine; 
4. Razmatranje i usvajanje Izvještaja nezavisnog revizora o izvršenoj reviziji  finansijskih izvještaja 

Preduzeća za 2017. godinu; 

 
O D L U K A 

 
I 

Marija Cvijetić, diplomirani pravnik, zaposlena u Preduzeću,  imenuje se za zapisničara na Godišnjoj 
skupštini  akcionara Preduzeća za poštanski saobraćaj Republike Srpske a.d. Banja Luka. 
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5. Razmatranje prijedloga i usvajanje Izvještaja o godišnjem obračunu u Preduzeću za 
2017.godinu ( finansijskog izvještaja), 

6. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o raspodjeli dobiti, 
7. Razmatranje prijedloga i usvajanje Izvještaja o poslovanju Preduzeća za 2017.godinu, 
8. Razmatranje i usvajanje Izvještaja o radu Odbora za reviziju Preduzeća sa mišljenjem o 

poslovanju i godišnjem obračunu za 2017.godinu  i Izvještaja o ugovorima zaključenim između 
Pošta Srpske a.d Banja Luka i povezanih lica za 2017.godinu, 

9. Razmatranje i usvajanje Izvještaja o radu Nadzornog odbora Preduzeća sa mišljenjem o 
poslovanju i godišnjem obračunu za 2017.godinu, 

10. Razmatranje prijedloga i usvajanje Izvještaja o izvršenju Programa investicija za 2017.godinu. 
 
Dnevni red je usvojen jednoglasno. 
 

---------------------------- 
 
Nakon imenovanja radnih tijela i usvajanja dnevnog reda pristupilo se raspravi po istom. 
 

A.D.3 
 

3. Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa I vanredne Skupštine akcionara Preduzeća, održane dana 
19.02.2018. godine; 

 
-Nije bilo diskusije po ovoj tački dnevnog reda, te se odmah pristupilo glasanju. 
-Predsjednik skupštine je konstatovao da  
 
  „Za“ usvajanje zapisnika  je glasalo 96,55 % glasača koji čine kvorum na ovoj Skupštini akcionara. 
 
„Uzdržani“ po ovoj tački dnevnog reda su ZMIF u preoblikovanju „VB fond“ a.d. Banja Luka i ZAIF „Bors 
Invest fond“ a.d. Banja Luka, ili 3,45... % glasača koji čine kvorum na ovoj Skupštini akcionara. 
 
Predsjednik skupštine je konstatovao da je usvojen Zapisnik sa prošle skupštine akcionara. 

 
----------------------------------------- 

 
A.D.4 

 
4. Razmatranje i usvajanje Izvještaja nezavisnog revizora  o izvršenoj reviziji  finansijskih izvještaja 
Preduzeća za 2017. godinu; 

 
- Predsjednik Skupštine je otvorio diskusiju po ovoj tački dnevnog reda. 
- Dijana Obradović je pročitala preporuku Investiciono-razvojne banke Republike Srpske kako slijedi: 
„Reviziju finansijskih izvještaja obavila je revizorska kuća „Grant Thornton“ d.o.o. Banja Luka, koja je 
imenovana od strane Odbora za reviziju. Nadzorni odbor i Odbor za reviziju nisu imali primjedbi na ovaj 
Izvještaj. Mišljenje revizora je pozitivno, uz skretanje pažnje koje se odnosi na činjenicu da je na dan 31. 
12. 2017. godine iznos kratkoročnih obaveza bio veći od tekuće imovine za 3.744.458,00 KM (prethodne 
godine za 5.566.107,00 KM), pri čemu je tokom godine bilo više puta blokirano od strane Poreske uprave 
Republike Srpske, što ukazuje na postojanje neizvjesnosti održavanja načela stalnosti poslovanja. Revizor 
je takođe skrenuo pažnju i na činjenicu da Društvo ne posjeduje dokaze o vlasništvu na određenim 
nekretninama, a da je postupak usklađivanja knjigovodstvenog stanja sa stanjem u zemljišnim knjigama u 
toku. Uzimajući u obzir naprijed navedeno, preporuka je glasati „za“. 
-Diskusija je završena. 

 
- Pristupilo se glasanju putem glasačkih listića. 
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- Skupština akcionara Preduzeća donosi: 
 

 
O D L U K U 

 
I 

Usvaja se Izvještaj o izvršenoj reviziji finansijskih izvještaja za 2017. godinu,  sačinjen od strane 
nezavisnog revizora „GrantThornton“ d.o.o.Banja Luka. 
 

II 
Izvještaj iz tačke I, čini sastavni dio ove odluke. 
 

III 
Ova odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

 
 „Za“ je glasalo 100% glasača koji čine kvorum na ovoj Skupštini akcionara, 
 
Predsjednik skupštine je konstatovao da je usvojen Izvještaj o izvršenoj reviziji finansijskih izvještaja za 
2017. godinu. 
  

----------------------- 
 

A.D.5 
 

5. Razmatranje prijedloga i usvajanje Izvještaja o godišnjem obračunu u Preduzeću za 
2017.godinu ( finansijskog izvještaja), 

 
- Nije bilo diskusije po ovoj tački dnevnog reda. 
- Pristupilo se glasanju putem glasačkih listića. 
- Skupština akcionara nakon glasanja donosi: 

O D L U K U 
 

I 
Usvaja se Izvještaj o godišnjem  obračunu  (finansijski izvještaj) za 2017. godinu u Preduzeću za 
poštanski saobraćaj Republike Srpske a.d. Banja Luka. 
 

II 
Izvještaj iz tačke I, čini sastavni dio ove odluke. 
 
 

III 
Ova odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

 
„Za“ je glasalo 100% glasača koji čine kvorum na ovoj Skupštini akcionara. 
 
Predsjednik skupštine je konstatovao da je donesena usvojen Izvještaj o godišnjem  obračunu  
(finansijski izvještaj) za 2017. godinu u Preduzeću za poštanski saobraćaj Republike Srpske a.d. Banja 
Luka. 
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------------------------ 
A.D.6 

 
6. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o raspodjeli dobiti, 

 
- Nije bilo diskusije po ovoj tački dnevnog reda. 
- Skupština akcionara nakon glasanja donosi: 
 

 

O D L U K U 
o raspodjeli dobiti  

 
I 

 Na osnovu usvojenih finansijskih izvještaja Preduzeća za 2017.godinu, iskazan je ukupan  neto dobitak 
poslovanja Preduzeća za 2017.godinu u iznosu od 76.924,57 KM. 
 

II 
Nepokriveni gubitak iz prethodnih godina iskazan u poslovnim knjigama Preduzeća za 2017.godinu 
iznosi 1.774.330,08 KM. 
 Dio iskazanog gubitka iz prethodnih godina će se pokriti iz ostvarene dobiti za 2017.godinu 
 
                     - Iskazani gubitak iz prethodnih godina                                     1.774.330,08   KM 
                     - Razlika prihoda i rashoda u bilansu uspjeha 2017.                   745.921,10   KM 
                     - Ostali dobici perioda u bilansu stanja 2017.                           822.845,67   KM                                   
                                                                                                                                   ____________________ 

- Nepokriveni dio gubitka iz prethodnih godina                      1.697.405,51    KM .                                                      
 
 

III 
Preostali dio gubitka iz prethodnih godina iskazan u finansijskom izvještaju Preduzeća za 2017.godinu 
u iznosu od 1.697.405,51  KM ostaće nepokriven, a pokriće se u narednom periodu na jedan od 
zakonom dozvoljenih načina. 
 

IV 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja         

 
„Za“ je glasalo 100% glasača koji čine kvorum na ovoj Skupštini akcionara. 
 
Predsjednik Skupštine konstatovao da je jednoglasno  donesena Odluka o raspodjeli dobiti za 2017. 
godinu. 
 

---------------------- 
A.D.7 

 
7. Razmatranje prijedloga i usvajanje Izvještaja o poslovanju Preduzeća za 2017.godinu, 

 
- Predsjednik Skupštine je otvorio dskusiju po ovoj tački dnevnog reda. 
-Dijana Obradović je ukratko izložila preporuku Investiciono-razvojne banke. Konstatovala je dostavljeni 
Izvještaj o poslovanju za 2017. godinu, utvrđen od strane Nadzornog odbora. Odbor za reviziju je 
dostavio Preporuku (akt br. 1.-958-1/18 od 16. 04. 2018. godine ) u kojoj je naveo da nema primjedbi na 
isti. U Uvodu Izvještaja o poslovanju je dat osvrt na događaje koji su se desili u 2017. godini, a koji su se 
negativno odrazili na rezultat poslovanja. Pored onih koji su bili i u ranijem periodu Društvo se suočilo sa 
problemima vezanim za održavanje likvidnosti.  
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Uvidom u finansijske izvještaje, Banka konstatuje da je došlo do blagog rasta poslovnih prihoda sa, ali su 
istovremeno poslovni rashodi porasli sa 56.428.493,00 KM na 57.426.845,00 KM, pa je poslovni gubitak 
povećan sa 386.521,00 KM na 920.289,00 KM.  
Društvo je i u prethodnoj godini ostvarilo veće finansijske prihode u odnosu na finansijske rashode (neto 
oko 170 hiljada KM), no oni nisu bili dovoljni da kompenzuju poslovni gubitak, pa se Društvo vratilo u 
negativnu zonu poslovanja iz redovne aktivnosti u iznosu od 749.935,00 KM (u 2016. godini je ostvaren 
dobitak redovne djelatnosti od 336.199,00 KM). 
 Iako je Društvo i u 2017. godini ostvarilo značajne „ostale“ prihode (671.538,00 KM, najviše od 
naplaćenih otpisanih potraživanja), oni su bili ipak znatno manji od „ostalih rashoda“ (oko 1,6 miliona 
KM), tako da je po osnovu ostalih prihoda i rashoda ostvaren gubitak od 927.027,00 KM (u 2016. godini 
gubitak od 554.711,00 KM), što sa gubitkom redovne djelatnosti iznosi 1.676.962,00 KM. U „ostalim 
rashodima“ najveće učešće ima ispravka vrijednosti potraživanja – 595.696,00 KM (dužnici koji nisu 
izvršili plaćanje unutar godine dana pa je pokrenuto utuživanje), a značajni su i troškovi sudskih sporova 
(oko 206 hiljada KM), troškovi prinudne naplate PURS-a (oko 310 hiljada KM), isknjižavanje zemljišta za 
koje Društvo ne posjeduje urednu dokumentaciju u Prijedoru (284.360,00 KM) i slično.  
Ukupne obaveze Društva su sa 17.274.50200 KM smanjene na 14.768.180,00 KM, od kojih je 
1.543.231,00 KM dugoročno. Kratkoročne obaveze su smanjene sa 16.681.761,00 KM na 13.224.949,00 
KM. Najveći dio kratkoročnih obaveza – oko 4,67 miliona KM se odnosi na obaveze za zarade i naknade 
zarada. S obzirom da je tekuća imovina evidentirana u ukupnom iznosu od 9,48 miliona KM, jasno je da 
Društvo ima problema sa održavanjem likvidnosti, na šta je ukazao i nezavisni revizor. Troškovi radne 
snage dostižu skoro 70% svih troškova (uprkos smanjenju primanja po osnovu minulog rada). Društvu  je 
odobrena subvencija Vlade u iznosu od 1 milion KM. Takođe, iako se i dalje krše odredbe Zakona o 
poštanskim uslugama, mora se priznati da je na tom polju napravljen značajan pomak u odnosu na neke 
ranije periode. Banka  uvažava teškoće u poslovanju koje utiču na rad Društva, a na koje ono teško može 
uticati, kao i vanredne okolnosti koje su se desile u 2017. godini (otpis zemljišta, izgubljen sudski spor sa 
ranijim direktorom), ali smatra da postoji značajan prostor za unapređenje poslovanja uz kvalitetno 
upravljanje ljudskim resursima. Održana je stabilnost sistema pružanja usluga, a obaveze Društva su 
nastavile trend smanjenja.  S tim u vezi preporuka banke je glasati „za“. Dijana Obradović se nada da će 
se i u narednom periodu nastaviti trend da Preduzeće dođe u mogućnost da do kraja izmiruje sve svoje 
obaveze, a takođe i da će Vlada RS nastaviti sa isplaćivanjem subvencije Poštama Srpske, što je zakonska 
obaveza.   
-Ljiljana Amidžić Gligorić se pridružila navedenim konstatacijama vezano za Izvještaj o poslovanju 
Preduzeća, uz pohvalu načina sačinjavanja izvještaja, iz kojeg se stiče dobar uvid u poslovanje.  
-ZMIF u preoblikovanju „VB fond“ a.d. Banja Luka i ZAIF „Bors Invest fond“ a.d. Banja Luka su se pismeno 
izjasnili da su uzdržani po ovoj tački dnevnog reda uz sljedeće obrazloženje (citat): 
„Ne prihvatamo Izvještaj o poslovanju zbog primjedbi na koje je ukazao Revizor, akoje se tiču 
neusklađenosti stanja imovine društva, te upitnosti stalnosti poslovanja. Iako je Društvo ostvarilo 
pozitivan rezultat, rashodi rastu u većem procentu od prihoda, a velika razlika između kratkoročnih 
obaveza i tekuće imovine dovodi u pitanje mogućnost poslovanaj po načelu stalnosti“. 
-Diskusija je završena. 
-Pristupilo se glasanju putem glasačkih listića. 
- Skupština akcionara donosi: 

O D L U K U 
 

I 
Usvaja se Izvještaj o poslovanju Preduzeća za 2017. godinu. 
 

II 
Izvještaj iz tačke I, čini sastavni dio ove odluke. 
 

III 
Ova odluka stupa na snagu danom donošenja. 
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  „Za“ je glasalo 96,55 % glasača koji čine kvorum na ovoj Skupštini akcionara. 
 
„Uzdržani“ po ovoj tački dnevnog reda su ZMIF u preoblikovanju „VB fond“ a.d. Banja Luka i ZAIF „Bors 
Invest fond“ a.d. Banja Luka, ili 3,45... % glasača koji čine kvorum na ovoj Skupštini akcionara. 
 
Predsjednik skupštine je konstatovao da je usvojen Izvještaj o poslovanju Preduzeća za 2017. godinu. 
 

--------------------------- 
A.D.8 

 
8. Razmatranje i usvajanje Izvještaja o radu Odbora za reviziju Preduzeća sa mišljenjem o 

poslovanju i godišnjem obračunu za 2017.godinu, 
 
-Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda. 
- Skupština akcionara donosi: 

O D L U K U 
 

I 
Usvaja se Izvještaj o radu Odbora za reviziju sa mišljenjem o finansijskom poslovanju i godišnjem 
obračunu  Preduzeća za 2017.godinu. 

II 
Izvještaj iz tačke I, čini sastavni dio ove odluke. 
 

III 
Ova odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 
„Za“ je glasalo 100% glasača koji čine kvorum na ovoj Skupštini akcionara. 
 
Predsjednik skupštine je konstatovao da je usvojen Izvještaj o radu Odbora za reviziju sa mišljenjem o 
finansijskom poslovanju i godišnjem obračunu  Preduzeća za 2017.godinu. 
 

-------------------------- 
 

A.D.9. 
 

9. Razmatranje i usvajanje Izvještaja o radu Nadzornog odbora Preduzeća sa mišljenjem o 
poslovanju i godišnjem obračunu za 2017.godinu; 

 
-Predsjednik Skupštine je otvorio diskusiju  po ovoj tački dnevnog reda. 
-Dijana Obradović je izložila preporuku Investiciono-razvojne banke Republike Srpske, gdje je navedeno 
da je  Izvještajem o radu Nadzornog odbora konstatovano da je ovaj organ održao ukupno 8 sjednica, 
donio 97 odluka, 13 zaključka i 4 pravilnika.Primjećeno je da u Izvještaju nisu taksativno nabrojane sve 
donesene odluke, odnosno mišljenja i zaključci, ali su okvirno navedene najznačajnije, što je dovoljno. 
Izvještaj o radu Nadzornog odbora se mora posmatrati i kroz prizmu poslovanja Društva u prethodnoj 
godini. S tim u vezi, preporuka IRB RS je glasati „za“, uz napomenu Nadzornom odboru da će u slučaju 
ponavljanja ovakvih rezultata poslovanja i u 2018. godini,  samo poslovanje biti ugroženo (na šta je 
pažnju skrenuo i revizor), a usvajanje izvještaja o poslovanju, kao i izvještaja o radu Nadzornog odbora 
biti dovedeno u pitanje.   
-Diskusija je završena. 
-Pristupilo se glasanju. 
- Skupština akcionara nakon glasanja donosi: 
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O D L U K U 
 

I 
Usvaja se Izvještaj o radu Nadzornog odbora sa mišljenjem o finansijskom poslovanju i godišnjem 
obračunu  Preduzeća za 2016.godinu. 
 

 
„Za“ je glasalo 100% glasača koji čine kvorum na ovoj Skupštini akcionara. 
 
Predsjednik skupštine je konstatovao  je usvojen  Izvještaj o radu Nadzornog odbora sa mišljenjem o 
finansijskom poslovanju i godišnjem obračunu  Preduzeća za 2017.godinu. 
 

---------------------------- 
 

A.D.10. 
 

10. Razmatranje prijedloga i usvajanje Izvještaja o izvršenju Programa investicija za 2017.godinu 
 
-Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda, te se odmah pristupilo glasanju. 
- Skupština akcionara donosi: 

O D L U K U 
 

I 
Usvaja se Izvještaj o izvršenju Programa investicija Preduzeća za poštanski saobraćaj Republike 
Srpske a.d. Banja Luka za 2017. godinu. 
 

II 
Izvještaj iz tačke I, čini sastavni dio ove odluke. 
 

III 
Ova odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 
„Za“ je glasalo 100% glasača koji čine kvorum na ovoj Skupštini akcionara. 
 
Predsjednik skupštine je konstatovao da je usvojen  Izvještaj o izvršenju Programa investicija 
Preduzeća za poštanski saobraćaj Republike Srpske a.d. Banja Luka za 2017. godinu. 

---------------------------------- 
Godišnja  sjednica Skupštine akcionara je završena u 13,22 h. 
 
          Z A P I S N I Č A R                                                    PREDSJEDNIK 
                                 SKUPŠTINE AKCIONARA 
_______________________ 
         Marija Cvijetić             ____________________________ 
                                             Ljiljana Amidžić Gligorić 
Ovjerivači zapisnika: 
 

1. Dijana Obradović     
 
       _________________________________ 
 

2. Goran Klincov 
 
       _________________________________ 


